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Kort verslag bijeenkomst Dorpsraad Rockanje d.d. 10-05-2023 in het Getij te Rockanje  

 Aanwezig: Frits van Luxemburg (voorzitter), René van de Hoek (secretaris), Jan Hoogstad   
(penningmeester), Betsy Gouman (lid), Ferry den Hoed (lid), Leen Klok (lid), Nely van de Kolk 
(notulist), Maarten-Jan de Koning (lid), en Fleur Kunst (lid).   

 Afwezig met kennisgeving: Carmen Visser (lid) 

1. Opening   
Frits opent de vergadering om 20:00 uur en heet een ieder welkom. 
  

2. a. Vaststelling verslag van de bijeenkomst van 3 april 2023 
N.a.v. het verslag wordt het volgende opgemerkt: 
 
Leen vraagt om uit het oogpunt van privacy geen namen in de agenda en het verslag te vermelden van 
personen die geen lid zijn van de dorpsraad. Afgesproken wordt om hiermee in het vervolg rekening te 
houden. De agenda’s zullen mede om die reden van de website worden verwijderd. De vergaderingen 
zullen in het vervolg zonder agenda worden aangekondigd. De notulen worden na goedkeuring op de 
website geplaatst. 

      
Er is nog niets bekend over de te houden bijeenkomst over inbraakpreventie in de Welkomkerk. 

      
Op 14 juni a.s. is de vervolgbijeenkomst over de kustbeleving. Ferry, Frits en Leen zitten in de  

     projectgroep. Jan stelt voor om indien nodig een beroep te doen op de overige    
     leden van de Dorpsraad om de werkgroepen waarin de dorpsraad actief is te ondersteunen. 
 
     Nadat Ferry en Jan zijn benaderd door Mevrouw Korevaart van “Vrienden van Duinzoom 8”,   
     gaat Frits inspreken bij de commissievergadering Ruimte. Hij wil benadrukken dat er veel tijd in  
     het initiatief is gestoken, dat het serieus genomen moet worden, dat er naar de plannen  
     geluisterd moet worden en er tijd moet worden gegeven. 
 
    Verder is nog niet veel duidelijk over de subsidieaanvraag voor de Dorpsraad Rockanje. Dit zal 
     binnenkort verder worden besproken met de wethouder. 
 
    Het verslag wordt na bovenstaande opmerkingen en discussie over de verschillende 
    onderwerpen ongewijzigd vastgesteld. 
 

b. Actiepuntenlijst  
 De actiepuntenlijst wordt doorgenomen en hierbij wordt het volgende gemeld.  

     Jan gaat op verzoek van Leen meekijken naar de gemeentebegroting, waarbij van belang is of er 
     zaken in de begroting staat die van belang zijn voor Rockanje. 
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     Wat betreft punt 69 deelt Nely mee, dat de presentatie en het verslag nog niet zijn ontvangen en    
     hiervoor een mail is gestuurd. 

 
     De actiepunten 43, 60 en 77 blijven staan, de overige actiepunten zijn afgehandeld.   
 
3. Lopende zaken (ter informatie) 

 Uit de discussie over deelname aan het Centraal Afstemmings Overleg (CAO) blijkt dat hier geen 
eensluidend standpunt over bestaat. De vergadering van het CAO die gepland stond op 7 juni gaat niet 
door. Zodra er een nieuwe vergadering gepland is, komt dit onderwerp opnieuw aan de orde. Leen en 
René zijn bereid om de betreffende vergaderingen bij te wonen. 
      
 Het rapport over de Schouw inzake de verlichting is verzonden, zowel naar de deelnemende bewoners 
als naar de  gemeente, maar er is van gemeentewege nog geen reactie ontvangen.  
 
René merkt op, dat er sowieso weinig tot geen reactie komt op alle tot nu toe verzonden brieven. 
 

     N.a.v. de brief over de AED’s heeft de Reddingsbrigade te kennen geven om met de Dorpsraad 
     te willen kennis maken. René heeft een mail gestuurd, dat we daar voor open staan. 
 
4. Uitnodiging wethouder Schop 

Aan de uitnodiging van wethouder Schop op woensdagavond 17 mei wordt gehoor gegeven door Ferry,  
      Frits, Jan, Leen, Nely en René. Jan en René zullen een leidraad voor het gesprek maken. Frits gaat het  
      hoofdzakelijk het woord zal voeren.  

 
5. Relatie dorpsraadleden met Inwonersbelangen Voorne aan Zee 
    4 leden van de Dorpsraad hebben een relatie met IBV. Dit wordt door de overige leden 
     van de Dorpsraad niet bezwaarlijk gevonden. Wel dienen de verschillende rollen  
     gescheiden te blijven en voorop moet staan dat het belang van de Dorpsraad boven    
     het belang van IBV gaat. 
     
6. Website Dorpsraad 
     Betsy vindt het niet prettig om alleen verantwoordelijk te zijn voor de inhoud van de  
     website. Maarten-Jan en Fleur gaan meekijken of ze de website wat kunnen  
     optimaliseren. Betsy gaat de inloggegevens van de website delen met Maarten-Jan. 

 
7. Openbare bekendmakingen (op verzoek van Leen geagendeerd) 
     Leen merkt op, dat de openbare bekendmakingen van de gemeente niet meer in de krant  
     gepubliceerd worden en denkt dat daardoor niet alle inwoners bereikt worden. Volgens  
     René is het niet verplicht en is er bijna geen gemeente meer, die dat nog in de krant  
     publiceert, maar we kunnen het misschien meenemen naar ons gesprek met de  
     wethouder. 
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8. Verzanding van de kust 
 De brief kan verzonden worden. René krijgt de complimenten van alle leden voor het opstellen 

van uitgaande brieven.  
 
9. Bomen Strandweg 
     Leen en Nely gaan het gesprek aan met de bewoner over het kappen van bomen op de  
     Strandweg. De vraag komt naar boven of de actiegroep Strandweg nog wel actief is. 
 
10.Overige onderwerpen / rondvraag 

René heeft een mail van Dhr. ’t Hoen ontvangen met de mededeling, dat de nieuwe datum voor het 
CAO volgt, nadat de kennismaking van alle dorps- en wijkraden met de wethouder heeft plaats 
gevonden.  
 
Betsy: zo’n 140 e-mail adressen ontvangen van ons de nieuwsbrief. Omdat de nieuwsbrief  misschien 
toch weer andere inwoners bereikt, is René van plan om het maken van de nieuwsbrief op zich te 
nemen. Hij komt er in de volgende vergadering op terug.                                            
 
Ferry stelt voor om een bericht op Facebook te zetten over het vlaggen op 29 juni 2023, dat is nl. de 
dag dat Rockanje 803 jaar bestaat.  
 
Jan vraagt wanneer de volgende schouw start. Het lijkt een ieder beter om eerst af te wachten of we 
reactie krijgen op het vorige rapport. 
 
Jan heeft iemand bereid gevonden om een groepsfoto van ons te maken. Afgesproken wordt om dit op 
7 juni om 19:30 bij het standbeeld van de Monnik te doen. 
 
Fleur stelt voor om dan ook van een ieder een portretfoto te maken voor op de website. 
 

11. Volgende vergadering / sluiting 
       De volgende vergadering van de Dorpsraad vindt plaats op 7 juni om 20:00 in het Getij. 
 
       Om 21:45 uur sluit Frits onder dankzegging aan de aanwezige leden de vergadering. 
 
 

 
                                                                                                                                                                                                                


